

Transaction Number : 10196/5

Attachments :

Date : 1443/02/11
2021/09/18

تعليم

GACA Circular

To: All Airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

Subject: Verification measures of residents' immunization status before boarding aircraft to Saudi Arabia.

Reference:

1. Article 23 of the Civil Aviation Law.
2. GACA Circular No. (4/74143) dated 14/06/2021.

Instructions:

- Passengers should show a proof of immunization status through one of the two options:
 - 1- Show the health status in (Tawakkalna) Application.
 - 2- Provide a vaccination certificate registered in Saudi Arabia through (Arrival platform).
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders. Legal procedures shall be initiated against violators who will be held responsible.

Attachment(s): Nil.

المرجع:

1. المادة (٢٢) من نظام الطيران المدني.
2. تعليم الهيئة رقم (٧٤١٤٣/٤) وتاريخ ١٤٤٢/١١/٠٤ هـ.

التعليمات:

- اعتماد إبراز حالة التحصين للمسافرين عبر أحد الخيارات:
 - إبراز الحالة الصحية في تطبيق توكلنا.
 - إبراز تقرير إثبات التحصين في المملكة عبر منصة (قدوم).
- إن عدم الالتزام بالتعليمات التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسئولية المترتبة على ذلك.

المرفقات: لا يوجد.

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
Assistant President for Economic Policies and Air Transport





تعليم GACA Circular

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

ال موضوع: ضرورة تسجيل المسافرين القادمين إلى المملكة العربية السعودية في تطبيق (توكلنا).

Reference:

المراجع: ١. المادة (٢٢) من نظام الطيران المدني.

Instructions:

١. يجب على جميع الشركات توعية المسافرين القادمين إلى المملكة بضرورة تحميل (تطبيق توكلنا) والتسجيل به عند الوصول.
٢. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم إتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميه المسؤولة المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا يوجد

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
Assistant President for Economic Policies and Air Transport

